



DL-møde 26-01-26

1. Velkommen

Afbud: Hanne, Anja, Tessie

2. Valg af referent

Martin skriver referat

3. Status på økonomi - Herunder aktuel driftsstatus

Driften er gået fint for 2025, der er et noget mindre underskud end budgetteret, på 3000 modsat budgetteret med ca. -130.000

4. Budgetforslag 2026/2027 – se vedhæftet.

Der budgetteres med et underskud på ca. 90000 for 2026

Der kigges på budgetterede udgifter til administration da der er stor forskel på budget og resultat

Budgettet for Ragnarock opjusteres med 1000,- til 7000,-

5. Evaluering af afholdte arrangementer:

a. Planlægningsmødet for Divisionsturnering 2026. 15/1

Der var flot fremmøde og flere har givet positive tilkendegivelser.

b. Seniorjulefrokost d. 17/1

Det var stor succes med 18 deltagende, der var god stemning og flere nye deltagere.

c. GL-mødet d. 21/1

Godt fremmøde ca. 18, flere nye gruppeledere.

Oplæg fra Camilla fra korpset ang. underretningspligt, generelt har der været gode tilbagemeldinger, dog med en note at der lidt forvirring omkring det lovmæssige indhold

Ved grupperne rundt var der mange positive tilkendegivelser ift. hvordan det går med grupperne

6. Kommende arrangementer:

a. PingoFodbold d. 4/2

Der er pt. ikke mange tilmeldinger



b. Ragnarok d. 27/2 – 1/3

Der er fuldgang i planlægningen, og der skal afholdes arbejdsweekend i den kommende weekend.

c. Fællesmøde med grupperne om divisionens udviklingsplan d. 4/3

Se under pkt. 7

d. Status på fælles Divisionsturnering 2026 d. 24 – 26/4

Der d.d. udsendt invitationer til alle gruppeledere for grupperne. Tilmelding i systemet kommer snarest.

Der kommer til at blive lidt udfordringer ift. aflevering og afhentning, da der ikke er så gode parkeringsmuligheder, der arbejdes på en løsning.

Der mangler frivillige til mad-hold, der er blevet spurgt til dette ved GL-mødet.

7. Divisionens kommende udviklingsplan

Der nedsættes en ad hoc-gruppe til arbejdet med divisionens udviklingsplan. Martin, Alice, Ole, Sanne og Ida deltager i gruppen, hvis flere ønsker at deltage, kan de blot melde ind.

8. Datoer for gruppernes generalforsamlinger og fordeling af deltagelse fra DL

Gruppe	Tid og sted	Deltagelse	Ønsker dirigent
ES	21/2 kl. 10.00 i Hytten	Martin	Ja
EH	21/2 kl. 13.00 i Græstedgård	Alice	Nej
1.F	16/2 kl. ?? i Hytten	Sanne	Nej
RS	24/1 kl. 10.00 i Harebo, Gørkløse	Paw	Nej
ST	23/2 kl. 18.00 i Hytten	Tessie og Ida	Nej
SV	23/2 kl. 17.30 i Hytten	Ole	Ja
EE	23/2 kl. 18.00 i Hytten	Iben	Nej
GD	25/2 kl. 17.30 i Hytten	Paw og Sisde	Nej
KR	12/3 kl. 19.00 i Hytten	Paw	Nej
KS	22/2 kl. 14.00 i Hytten	Alice	Nej
AG	26/2 kl. 19.30 i Hytten	Sanne	Ja
KG	17/2 kl. 17.00 i Hytten	Martin	Nej

Ift. udviklingsplan accepterer vi at det den ikke kan vedtages, men denne skal fremsendes senest 1/5-26 til en DC'er. Dette noteres i referatet for grupperådsmødet. Husk at i som Dirigenter skal underskrive referat for grupperådsmøde.



9. Divisionens generalforsamlingen d. 8/5

Ole, Camilla og Sidse deltager ikke

- a. Lokaltet
Alice undersøger Bygbjerggård
Martin undersøger Metalskolen
- b. Årets tema – underholdning?
Der må gerne afsøges muligheder for underholdning som kan præsenteres ved næste møde.
- c. Kandidater/genopstilling:

På valg i år er:

- Ole som DC – Genopstiller hvis ikke egnet modkandidat findes
- Anja – Genopstiller
- Iben - Genopstiller
- Ida – Genopstiller ikke
- Paw – Genopstiller
- Sidse – Genopstiller ikke

Der er tilsagn fra Per Bruhn, Stenlænderne som gerne vil stille op til DL

Der måske endnu en kandidat til DL, dette skal afklares.

Vi søger en ansvarlig for familiespejder i DL, hvis der ikke findes en egnet kandidat, tager Paw og Sanne denne.

10. Status på Maritimcenter i Frederikssund

Kommunen er fortsat i gang med fondsansøgninger.

11. Nyt fra grupperne

Punktet tages ikke til referat

12. Næste møde d. 16/3

13. Eventuelt

Der er fortsat ikke afklaring ang. de forskellige ledertyper og deres kontingent

Planlagte DL-møder i august og oktober er flyttet. Kalender er opdateret på hjemmesiden (tilføjet / OD)